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About the artist

uitarist by training I compromisecompose for various instruments and the operaticlyric crèation my
references arise from diverse horizons to know the operas of MOZART which in my opinion are the
perfection in the kindgenre a guitarist composer Barrios Mangoré who left with us one works exceptionelle to
be immediately discovered and john come lennon any rightlaw of another planet in my opinion I invite you to
listen to my creations and to look at my videos.I remain at your disposal for any information Musically
Christian.WEBhttp//guitareclassiquechri.forumactif.org/
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Christian Tournay
Arrangeur, Compositeur, Interprete, Professeur

France, la rochelle

A propos de l'artiste

Guitariste de formation je compose pour différents instruments et la craétion lyrique mes références sont
issues de divers horizons à savoir les opéras de MOZART qui à mon sens sont la perfection dans le genre
un guitariste compositeur Barrios Mangoré qui nous a laissé un oeuvre exceptionelle à découvrir sans Délai
et john lennon venu tout droit d' une autre planète à mon sens
Je vous invite à écouter mes créations et regarder mes vidéos .
je reste à votre disposition pour tous renseignements

Musicalement Christian
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 A propos de la pièce
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